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Referat fra styremøte   
 

 

 

 

Møtedato: 8.februar 2024 

Møtenr: 02/2024 

Neste Møte  

Sted Teams 

 

1. Innkalling og agenda 

Godkjent. 3 nye saker til gjennomgang. 

 

2. Gjennomgang forrige møtereferat 

Referat ble gjennomgått.  

Kommentarer til uavklarte saker kommenteres under hver sak 

 

3. Økonomi 

Ingen store bevegelser på konto fra forrige mnd. 

 

4. Status utvalg 

Lerdueutvalg 

Ingen kommentarer 

 

Fiskeutvalg 

Isfiskekonkurranse Buvatnet 10.februar 

 

Innkalte Til stede Meldt f. Ikke møtt 

Tom Kristian Horvei  x  

Sten Nerland x   

Petter Bråthen x   

Joakim Stølan x   

Martin Oterholt  x  

Anders Engen x   

Erling Røise x   

Rolf Kristian Fevik x   

Thomas Moen x   

Morten Myhrer x   

Maren Røse Snerlebakken   x 
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Jaktutvalg 

Ingen kommentarer 

 

Rifleutvalg 

Ingen kommentarer 

 

Hundeutvalg 

Ingen kommentarer 

 

Familie- og ungdomsutvalg 

Ingen kommentarer 

 

Kvinneutvalg 

Ingen kommentarer 

 

5. Nye saker 

 

1.2.24 Valgkomiteen v/Geir informerer  

2.2.24 Ultimateren. Status v/Rolf  

3.2.24 Kandidater æresmedlem til årsmøte  

 

6. Uavklarte saker 

 

1.5.23 Sten må sjekke om det er sendt inn søknad om stønad/ 

refusjon alle steder. Bl.a. til kommunen, fjellstyret. 

Gjenstår stønad for droner fra grunneierlag, bondelag, og 

kommunen. 

 

 

2.5.23 Hva er status tippemidler for gapahuken. Hva mangler for 

at dette er i mål.  

Tom K sender inn etterspurt dokumentasjon 
Sten har avtalt et møte med kommunen nå på nyåret 

 

 

 

Sten 

3.5.23 Styret må oppdateres i Brønnøysundregisteret 

Sjekke om dette er utført 
Ikke oppdatert pr. 11/1-24 

Utføres etter 

årsmøte 24 

 

4.5.23 Sende inn søknad om midler i fra Frifond 

Martin gjør dette 

 

Utført 

2.6.23 Det innhentes tilbud på ferdiggarasje, pga. mye dugnad på 

håndverkere i foreningen 

Sten sjekker 

status med Atle 
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4.6.23 Tenker å spille inn å bruke midler på viltgjerde ved 

hundeparken, altfor lavt gjerde. Aktuelt å selge 

elementene som er der. Prosjekt til våren. 

Hente inn tilbud på gjerde, for deretter søke om midler til 

dette 

 

 

 

 

Anders 

   

1.1.24 Det innhentes pris på dronekurs for å tilby medlemmer. De 

som ønsker å delta skal betale en egenandel, som 

refunderes ved deltakelse i søk i regi av GJFF 

 

 

Petter 

2.1.24 Joakim og Anders ønsker å dra i gang en gruppe/utvalg for 

matkultur. Det kan være et godt tiltak for å nå flere 

medlemmer. Forslaget legges frem for årsmøtet. 

Styret enige om at dette ikke er en sak for årsmøtet 8/2-24 

 

 

 

Lukkes 

1.2.24 Geier Eriksen informerte fra valgkomiteen. Kandidater til 
styret er på plass. Maren går ut av styret. Mangler noen til 
utvalgene. 

 
 
 

2.2.24 Ultimateren starter opp igjen nå! Utført 

3.2.24 Æresmedlem. Ingen forslag har innkommet. Utført 

   

   

 

 

 

 

 

8/2 2024 

Morten Myhrer 


